

华泰财险附加关联方对被保险人提出赔偿请求条款（CB 版）

兹经双方了解并同意，本批单中“关联方对被保险人提出的赔偿请求”定义如下：

任何直接或间接地由下述自然人或实体提出或以其名义提出的赔偿请求：

1. 任何**被保险人**直接或间接持有 50%或以上权益的实体； 或
 2. 任何直接或间接持有**被保险机构** 50%或以上权益的自然人或实体。
- 权益包括但不限于以股权及表决权表现的所有权益。

本批单与保险合同条款有任何不一致，以本批单为准；保险合同其他条款维持不变。

Related Parties Endorsement

It is hereby noted and agreed that Article 13 is deleted in its entirety and replaced with the following:

Article 13 - Related Parties

Brought or maintained by or on behalf of:

1. Any entity of which an **Insured** directly or indirectly has at least a **50%** financial interest; or
2. Any natural person or entity which directly or indirectly has at least a **50%** financial interest of the **Insured Organisation**.

Financial interest includes but not limited to the ownership interest of an entity in the form of equity or voting rights.

In all other respects this Policy remains unaltered.